
Zápis z jednání Výkonného výboru OSH Semily 
dne 19. září 2013 od 14.30 hod. v zasedací místnosti kanceláře 

OSH 
 

1. Určení zapisovatele a ověřovatelů zápisu. 
2. Zápis z minulého jednání VV OSH. 
3. Kontrola čerpání rozpočtu.(Mlejnek) 
4. Schválení navržených vyznamenání. 
5. Setkání se zasloužilými hasiči  a dlouholet. funkcionáři  
6. Informace o proběhlých soutěžích  a těch co nás ještě čekají. 
7. Povodně 2013 
8.  Různé + diskuse 
 
9. Závěr. 
 
Jednání zahájil náměstek br. Jiřička. Přivítal přítomné, omluvil br. starostu 
(zdravotní důvody) z jednání a předal řízení zasedání náměstku Adametzovi. 
 
Ad.1:Ur čení zapisovatele a ověřovatelů zápisu.  
Zapisovatelem jednání určen br. Jiřička. Ověřovateli zápisu navrženi br. Hlůže a 
br. Jindřišek.    Schváleno. 
 
Ad 2: Zápis z minulého jednání VV OSH.  
Zápis z minulého zasedání přečetl br. Jiřička. K zápisu nebylo žádných 
připomínek a VV OSH jej vzal na vědomí. 
 
Ad.3: Kontrola čerpání rozpočtu. (Mlejnek) 
Br. Mlejnek přednesl informace o hospodaření OSH. Opět lze konstatovat, že se 
rozpočet plní jak po stránce příjmové, tak i výdajové vzhledem na účetní období 
roku. OSH již přijalo dotace z Libereckého kraje na jarní kolo Plamenu, od MV 
na okresní kolo soutěže v PS a dotaci z MŠMT na provoz kanceláře. Dle plánu 
se plní příjmy od HVP. Naopak zhruba jen cca polovinou jsou zaplaceny 
kolektivní příspěvky od obcí. Ve výdajích nejsou žádná mimořádná vydání, 
spíše se díky dotační podpoře a skromně připravenému rozpočtu daří výrazně 
šetřit. Br. Mlejnek rovněž upozornil, že nejsou vyčerpány vratky do okrsků za 
včasné zaplacení členských příspěvků. Tyto je nutné vyčerpat do listopadu. 
 
Ad.4: Schválení navržených vyznamenání. 
Br. Bachtík seznámil členy VV s návrhy na vyznamenání, které byly předloženy 
VV a jednotlivými SDH. VV všechny návrhy schválil. U dvou návrhů na vyšší 
vyznamenání od SDH Horní Rokytnice je však ještě třeba doplnit k žádosti 
podrobnější odůvodnění, aby mohly být postoupeny vyšším orgánům sdružení 
ke schválení. 



Ad.5:  Setkání se zasloužilými hasiči  a dlouholet. funkcionáři.  
Vedoucí aktivu zasloužilých hasičů okresu Semily, br. Vejnar, informoval o 
finalizaci Almanachu. Nově byl Řádem sv. Floriána vyznamenán br. Pochop 
z Kruhu.    Br. Vejnar apeloval na okrsky a sbory, aby pamatovali na 
vyznamenávání svých aktivních členů. Ve vyšším věku členů pak může absence 
předchozích vyznamenání být brzdou k udělení vyšších vyznamenání, protože je 
nutno striktně dodržovat Statut vyznamenání SH ČMS. 
 
Br. Vejnar dále navrhl, aby se letošní výjezdní zasedání VV OSH spojené se 
setkáním bývalých funkcionářů a zasloužilých hasičů okresu Semily uskutečnilo  
ve Svojku. Jako nejvhodnější termín je navržen pátek 15.11.2013. 
 
VV OSH schválil svolání výjezdního zasedání VV OSH Semily se zasloužilými 
hasiči a bývalými funkcionáři SH ČMS okresu Semily na pátek, 15. listopadu 
2013 od 15:00 hodin, do KD ve Svojku. Jména a adresy účastníků je třeba 
nahlásit do kanceláře OSH Semily nejpozději do 30.10.2013. Pozvánky rozešle 
kancelář OSH přes okrsky. Ty také zajisté dopravu. 
 
Ad.6: Informace o proběhlých soutěžích: 

 MR Plamen, dorost –   br. Koželuh informoval o krajském kole soutěže 
dorostu v JNN. Okres Semily reprezentovali dorostenci z Jilemnice a dorostenky 
z Bozkova. Bylo kritizováno nedodržení časového harmonogramu. 

Požární sport – br. Mašek informoval  o okresním kole v PS. Soutěž 
dobře zvládnutá pořadateli i soutěžícími. Krajské kolo proběhlo 10.8.2013 také 
v Turnově. Z krajského kola postoupili muži z Vilémova a ženy z Poniklé. 

Na MR dosáhla vítězství na 100m Šárka Jiroušová. 
   
Br. starosta vyslovil na webu OSH poděkování všem reprezentujícím 
kolektivům, jak v mládežnických, tak dospělých kategoriích. K tomuto 
poděkování se připojuje i VV OSH.  
 
 Soptík – pohár bude slavnostně ukončen 5. října 2013 v Mašově. 
 Pohár OSH v PÚ – skončil ve Škodějově, vítězem jsou muži Bozkov „B“ 
a ženy Bozkov „A“.  Pohár měl vcelku solidní úrověň, drobné niance bude řešit 
rada velitelů. Potěšující je, že se soutěž obešla bez vážnějších úrazů. 
 Podzimní část noho ročníku soutěže Plamen a dorostu proběhne 
19.10.2013 v Bukovině u Čisté. Vše připravuje rada mládeže. 
  
Ad.7: Povodně 3013 :  
 Vzhledem k tomu, že kancelář OSH eviduje velice negativní ohlasy na nasazení 
JSDHO i SDH při likvidaci následků povodní v republice v letošním roce 
(chaotické nasazování jednotek, špatná koordinace a zabezpečení týlu 
zasahujících, váznoucí logistika, zásobování PHM apod.) Proto byl zpracován 



text dotazníku, který by měl situaci v okrese zmapovat. Text dotazníku byl členy 
VV OSH Semily jednohlasně schválen. Br. Mlejnek je pověřen zveřejněním 
dotazníku na webu OSH a rozesláním do všech SDH v okrese. Termín vrácení 
vyplněného dotazníku  (týká se pouze jednotek a sborů zasahujících v letošním 
roce na likvidaci povodní mimo místo svého působení)  je do 16.10.2013. 
Výsledky přednese br. starosta na zasedání starostů OSH v Přibyslavi.  
 

VV OSH Semily tímto děkuje všem zasahujícím JSDHO a SDH z okresu 
Semily za jejich nasazení a pomoc při likvidaci následků povodní v létě 
letošního roku. Do sborů a jednotek, které zasahovaly, budou předána vytištěná 
poděkování u příležitosti VVH. 

 
Ad.8:   Různé, diskuse. 
Granty kraj -  br. Jiřička připomíná  - nezapomínat na vyúčtování – 50 dni. Jinak 
dotace propadne. 
 
Blížící se výroční  valné hromady  - je třeba nezapomínat a vyslat delegáty 
okrsků, navštěvovat sousední sbory a držet vzájemnou pospolitost. 
 
Granty MŠMT – MTZ SDH. Br. Mlejnek informoval o nutnosti předat do 
15.10.2013 vyúčtování dotace na OSH. Prostředky rozdělila rada mládeže dle 
podmínky účasti v podzimním i jarním kole soutěže Plamen a dorostu. 
 
Vzhledem k již zmíněnému dobrému hospodaření OSH navrhuje br. Bachtík 
výměnu nábytku v zasedací místnosti OSH. Navrhuje pořídit 3 ks stolů a 15 ks 
židlí v ceně cca 30.000,- Kč.                       VV tento návrh schválil. 
 
V souvislosti s tím navrhuje br. Bachtík odprodej dožilého nábytku z kanceláře 
OSH Semily za celkovou cenu 1.500,- Kč prvnímu, kdo o nábytek projeví zájem 
(nelze nábytek nikde uskladnit).    VV tento návrh schválil. 
 
Br. Jiřička informoval o nutné transformaci občanských sdružení na spolek, 
která bude nutná v souvislosti s novelou Občanského zákoníku od 1.1.2014. 
Protože sbory budou tzv. pobočnými spolky, je třeba, aby přeregistrování 
provedlo SH ČMS: 
VV pověřuje starostu OSH, br. Miksánka, aby na jednání starostů 
v Přibyslavi upozornil na nutnost řešit transformaci ústředím co nejdříve 
z kraje příštího roku, aby nebyla ohrožena plynulost čerpání dotačních 
podpor a grantů po 1.1.2014.                       VV jednohlasně schváleno. 
  
 
Ad.9: Jednání ukončil br. Adametz  v 16:38 hodin. 


